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onderwerp Beantwoording art. 44 RvO vragen inzake Milieubelastende stroomvoorziening 

Geachte heer Bastiaans, 

Naar aanleiding van uw bovenvermelde brief delen wij u het volgende mede. 

Vraag 1 
Is de vergunningverlener niet op de hoogte van de grote voorstellingenreeks op de agenda van 
De Doolhof tegelijk met deze geplaatste unit en dat daarmee de parkeerdruk in de omgeving 
toeneemt? 

Antwoord vraag 1 
We zijn op de hoogte van de voorstellingenreeks. De voorstellingenreeks vindt altijd buiten 
kantooruren plaats. De bus van het bevolkingsonderzoek is alleen tijdens kantooruren in gebruik. 
De bus neemt 4 parkeerplaatsen in beslag. 

Vraag 2 
Waarom is voor deze locatie gekozen terwijl alternatieven voorhanden zijn? 

Antwoord vraag 2 
De bus van het bevolkingsonderzoek heeft specifieke eisen voor de opstelplaats zoals 
trillingsarm en bereikbaarheid met het openbaar vervoer. Tot op heden heeft de organisatie een 
duidelijke voorkeur voor deze locatie, omdat er geen problemen zijn opgetreden in het verleden 
en er geen reden was om een alternatieve locatie aan te bieden. 

Vraag 3 
Waarom heeft de gemeente gekozen voor genoemde milieubelastende stroomvoorziening en 
hoe is dit uit te leggen? 
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Antwoord vraag 3 
We zijn bij het verlenen van de vergunning uitgegaan van een functionerende stroomkast. Bij het 
opbouwen van de locatie bleek dat er geen stroom was. Als noodoplossing is gekozen om 2 
weken te werken met een te plaatsen diesel generator en de overige weken gebruik te maken 
van een alternatieve locatie, waar wel elektriciteit voorhanden is. Meteen werken vanaf de 
alternatieve locatie was geen optie omdat de bezoekers van de bus niet op tijd verwittigd konden 
worden. 

Vraag 4 
Is de gemeente het met Fractie Bastiaans eens dat het voorzien van stroom uit het vaste net of 
een aftap vanuit De Haandert of De Doolhof vele malen schoner is? 

Antwoord vraag 4 
Ja, die mening deelt het college. 

Vraag 5 
Waarom stelt de gemeente wel eisen aan soortgelijke stroomvoorzieningen aan evenementen 
organisaties en niet aan haar eigen te leveren voorzieningen? 

Antwoord vraag 5 
Bij iedere vergunningverlening wordt een afweging gemaakt. Voor de vergunning voor het 
bevolkingsonderzoek is uitgegaan van beschikbare elektriciteit. 

Vraag 6 
Had bio100 diesel, zoals u die wel voorschrijft op de veerponten, kunnen leiden tot een betere 
oplossing en zo ja, waarom is daar dan niet voor gekozen? 

Antwoord vraag 6 
De geplaatste diesel generator is een last minute noodoplossing geweest. Gezien de tijdelijkheid 
en het spoedeisende karakter hebben we gekozen voor het direct beschikbare. 

Vraag 7 
Is het juist dat de gemeente niet op de hoogte is dat er geen vaste aansluiting meer voorhanden 
is op deze locatie en op welk moment heeft u dit geconstateerd? 

Antwoord vraag 7 
Dat is onjuist. Wij zijn sinds 2019 op de hoogte dat er geen vaste aansluiting meer is op de 
parkeerplaats. 

Vraag 8 
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Als vraag 7 bevestigend wordt beantwoord, wat is dan de reden dat u dit niet weet? Is hier sprake 
van onvoldoende communicatie en/of afstemming tussen afdelingen onderling? 

Antwoord vraag 8 
Zie antwoord vraag 7. Er is geen sprake van onvoldoende communicatie of afstemming. 

Vraag 9 
Welke maatregelen gaat u nemen om in de toekomst dergelijke situaties te voorkomen in onze 
"duurzame hoofdstad"? 

Antwoord vraag 9 
We streven er altijd naar dat iedereen op elk tijdstip toegang heeft tot alle informatie heeft. In dit 
specifieke geval nemen we met de aanvrager van de vergunning voor de bus van het 
bevolkingsonderzoek de opties voor locaties door, waarbij de randvoorwaarden, trillingsarm, 
goede bereikbaarheid met het openbaar vervoer en een vaste werkende stroomvoorziening als 
uitgangspunt dienen. 

Vraag 10 
Is de gemeente/vergunningverlener bereid om hier één lijn te trekken en hiervoor een reële 
implementatietermijn kenbaar te maken? 

Antwoord vraag 10 
Zie het antwoord op vraag 9. 

Hoogachtend, 

de secretaris 

An 
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